
 Protokół nr XXXI/2022 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 23 lutego 2022 roku w godz. 1400 -  1635 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXXI Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Radnych Powiatowych oraz Sołtysów 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na XXXI Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XXXI Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński korzystając z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie 

gminnym poprosił o umieszczenie w porządku obrad punktu 7. „Podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego”, który został wpisany do wyżej 

wymienionego porządku obrad.   

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności Gminnego Centrum Kultury w 

Poniecu oraz Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032, 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022, 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i  przedszkolach  oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych  w art. 42. ust. 3 

Karty Nauczyciela, dla których organem prowadzącym jest Gmina Poniec, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz PKP Polskie Linie Kolejowe S.A., 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Janiszewie, stanowiących własność Gminy Poniec, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż wolnego lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Poniec, 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zabudowy techniczno - produkcyjnej, składów i 

magazynów oraz usług w obrębie wsi Janiszewo, 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie miejscowości Miechcin, 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 

16. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej, 

17.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

18.  Wolne wnioski i zapytania, 

19.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

Burmistrz podziękował Radnym Powiatowym oraz Zarządowi Powiatu za umiejscowienie 

wniosku Gminy Poniec przy ubieganiu się o dofinansowania w ramach rządowego programu 

Polski Ład.  

Przewodniczący Jerzy Kusz wyraził zadowolenie z wysłuchania postulatów strażaków 

odnośnie dodatków do emerytury dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych i 

wprowadzenie w życie przepisów odnośnie tej sprawy. 
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Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska zapytała, czy i kiedy będzie możliwa 

przebudowa chodnika na ulicy Gostyńskiej i Gostyńskiej Szosie.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński poinformował, że w tym roku budżet jest napięty i ta 

inwestycja nie została przewidziana do zrobienia w tym roku. Burmistrz przypomniał 

również, że chodnik należy do drogi powiatowej i być może w przyszłym roku uda się 

poczynić ustalenia z Powiatem w tej sprawie.  

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności Gminnego Centrum Kultury w 

Poniecu oraz Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Prezesa Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu 

Łukasza Idowiaka o przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Poniecu za 2021 rok. 

 

Presez OSiR Łukasz Idowiak przedstawił sprawozdanie z działalności OSiR za 2021 rok. 

Radny Stanisław Machowski zapytał co znajduje się w rubryce pozostałe koszty, znajdującej 

się w niniejszym sprawozdaniu.  

Presez OSiR Łukasz Idowiak odpowiedział, że na te kwotę składają się organizacja imprez, 

zakup nagród delegacje oraz usługi gastronomiczne.   

Radny Krzysztof Matecki zapytał jak duże zyski są z organizacji obozów sportowych. 

Presez OSiR Łukasz Idowiak odpowiedział, że ok. 25 tysięcy złotych.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że mimo pandemii oferta OSIR była bogata, a 

Hala spełnia swoją rolę służąc mieszkańcom Gminy i nie tylko. Przewodniczący wskazał na 

duży udział środków własnych ok. 70% w dochodach OSIR. Rada przyjmuje sprawozdanie i 

dziękuje pracownikom OSIR.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Poniecu 

Macieja Malczyka o przedstawienie sprawozdania z działalności GCK w Poniecu za 2021 rok. 

 

Dyrektor GCK Maciej Malczyk przedstawił sprawozdanie z działalności GCK za 2021 rok oraz 

podziękował radnym i Burmistrzowi Ponieca za wsparcie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że zapewnienie mieszkańcom dostępu do 

kultury jest bardzo ważne, a oferta GCK jest obszerna. Przewodniczący zwrócił uwagę na 

utrzymanie infrastruktury punktów znajdujących się pod opieką GCK oraz pochwalił postęp 

jeśli chodzi o ich wyposażenie. Wyraził aprobatę w działaniach dyrektora i podziękował 

wszystkim pracownikom GCK.  
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Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXXI/266/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji.  

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zapytał czy można przeznaczyć kwotę pozostałą z 

funduszu covidowego na zakupy inwestycyjne.  

Skarbnik Agnieszka Minicka poinformował, że środki te już zostały przeniesione na zakupy 

inwestycyjne.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                  

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/267/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



 5 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                               

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/268/2022 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i  przedszkolach  oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycieli 

szkół i przedszkoli niewymienionych  w art. 42. ust. 3 Karty Nauczyciela, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Poniec.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika GZOS w Poniecu Katarzynę 

Wróblewską o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały  wraz z 

uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/269/2022 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i  przedszkolach  oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycieli szkół i 

przedszkoli niewymienionych  w art. 42. ust. 3 Karty Nauczyciela, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Poniec.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/270/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PKP Polskie 

Linie Kolejowe S.A. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/271/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Janiszewie, stanowiących własność Gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/272/2022 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Janiszewie, 

stanowiących własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż wolnego lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/273/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż wolnego lokalu mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zabudowy techniczno - produkcyjnej, składów i magazynów 

oraz usług w obrębie wsi Janiszewo. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, z uwagi na obszerność projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie nie został odczytany. Żaden Radny nie zgłosił sprzeciwu.  

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/274/2022 

w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

zabudowy techniczno - produkcyjnej, składów i magazynów oraz usług w obrębie wsi 

Janiszewo. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie miejscowości Miechcin.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, z uwagi na obszerność projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie nie został odczytany. Żaden Radny nie zgłosił sprzeciwu. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/275/2022 

w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

miejscowości Miechcin.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz wyjaśnił dlaczego petycja została uznana za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXI/276/2022 

w sprawie rozpatrzenia petycji.   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 16. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec 

do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej. Rada Miejska w 

obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XXX Sesji Rady 

Miejskiej.  

 
Pkt  17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Brak.  
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Pkt  18. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przypomniał o terminie złożenia oświadczeń majątkowych 

przez radnych.  

Radny Stanisław Machowski zapytał o termin ścinki poboczy przy drodze powiatowej na 

trasie Żytowiecko-Chumiętki, tak jak zrobiono to na innych trasach np. Żytowiecko-Łęka 

Mała. Radny powiedział, że taki zabieg znacznie poprawiłby stan tej drogi. 

Radny Powiatowy Maciej Malczyk odpowiedział, budżet powiatu na bieżące utrzymanie 

dróg został zwiększony i procedura przetargowa na te działania jest w trakcie. Wszystko 

zależy od wyniku i terminie rozstrzygnięcia przetargu. Korzystając z udzielonego głosu pan 

Malczyk zaprosił na Dzień Wody organizowany przez GCK w Poniecu.  

 

Radny Stanisław Machowski zapytał czy wiadomo co z możliwością budowania się w 

obrębach farm wiatrowych.  

Inspektor UM Daniel Zborowski odpowiedział, że Ministerstwo Infrastruktury informuje o  

planowanych obradach w tej sprawie w marcu.  

 

Pkt 19. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym 

i gościom za uczestnictwo w XXXI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1635 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

 

     Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 

    Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy Kusz 


